
 
 

 

 

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver gällande styrets 

program inom Matorganisationen. 

Livsmedelsproduktionen världen över går på full fart och efterfrågan gällande både export och 

import ökar ständigt, vilket tyvärr gör många jordbruk till destruktiva krafter i arbetet för en hållbar 

framtid. En framtid där miljö, klimat, biologisk mångfald och folkhälsan står i centrum.  

I Mälaröalliansens program står att läsa att: ”Maten som serveras i kommunen ska vara 

närproducerad, säsongsbetonad, hållbar och gärna ekologisk”. Man uppger även att ”…man vill vara 

en förebild i klimatomställningen på lokal nivå och vill upphandla miljö- och klimatsmart” och här 

nämns även den biologiska mångfalden. 

En av de största skillnader vi som arbetar lokalt kan åstadkomma är att aktivt arbeta med 

problematik kring och lösningar för matsvinn. Jag har tidigare lagt en rad metodförslag genom en 

motion vilken ansågs vara behandlad. Till dags dato har vi dock inte kunnat se att något som helst 

vidtagits i den riktning som var motionens intention.   

Idag finns inga som helst vetenskapliga bevis som påvisar att ekologiska råvaror är nyttigare än 

konventionellt odlade sådana.  

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

- Hur ser det nya styrets planering ut gällande arbetet i våra verksamheter kring matsvinn? 

- Har ni någon strategisk plan kring hur vi ska uppnå våra miljö- och klimatmål i förhållande till 

var vi befinner oss idag gällande till exempel matsvinn? 

- Anser styret det vara bättre att uteslutande inhandla ekologiskt vare sig det är 

svenskproducerat eller inte, eller kan man tänka sig en utgångspunkt, att kött, mjölk, ägg och 

fågel alltid och utan undantag ska vara 100 % producerat i Sverige? 
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